
 

ANONYMIZOVANÉ INFORMACE 

z jednání  zastupitelstva obce Všemina konaného dne 29. 5. 2017 
 
 

Přítomno: 9 členů zastupitelstva  

 

1. Zahájení 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Všemina (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v zasedací 

místnosti obecního úřadu v 17.00 hodin starostou obce (dále jako „předsedající“). Předsedající 

schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Pozvánka podle § 93 odst. 1 Zákona 

o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Všemina zveřejněna v souladu se zákonem 

po dobu nejméně 7 dní a to od 18.5.2017 – 29.5.2017 Současně byla zveřejněna na 

„elektronické úřední desce“. Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů 

zastupitelstva (příloha 1) konstatoval, že je přítomno 9 členů zastupitelstva, (z celkového počtu 

9 všech členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné dle §92 odst. 3 Zákona o 

obcích.  

 

 

1. Předsedající navrhuje ke schválení program jednání zastupitelstva dle pozvánky, kterou 

obdrželi všichni členové zastupitelstva. 

1. Zahájení 

2. Ověření zápisu z minulého zastupitelstva a volba ověřovatelů zápisu, schválení 

programu jednání 

3. Schválení závěrečného účtu obce Všemina 

4. Schválení dodatku ke smlouvě rekonstrukce budovy obecního úřadu 

5. Schválení dodatku ke smlouvě chodník pod kostelem 

6. Prodej pozemků 

7. Žádosti o příspěvky 

8. Různé 

9. Diskuze 

10. Závěr 

 

Nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo program jednání zastupitelstva.  

 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

Zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 
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Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 9 0 0 

 

Usnesení č. 322 bylo schváleno 

 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu  

 

Předsedající navrhuje jako ověřovatele zápisu paní Janu Ježíkovou a Mgr.Bc. Martu 

Korytarovou.  

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo jako ověřovatele zápisu paní Janu Ježíkovou a Mgr. 

Bc. Martu Korytarovou. 

 

 

 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

Zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matůšů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Štefan Vojtek ☒  ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 9 0 0 

 

Usnesení č. 323 bylo schváleno 
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3. Schválení zápisu z minulého zastupitelstva  

 

Předsedající předkládá ke schválení zápis z jednání zastupitelstva ze dne 24.4.2017. 

 

K zápisu z jednání minulého zastupitelstva má připomínku pan Adolf Drábek, který žádá, aby 

zápisy byly psány objektivně a ne účelně. Vyjádří se k tomu v bodě různé.  

 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schválilo zápis z minulého zastupitelstva. 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 9 0 0 

 

 

Usnesení č. 324  bylo schváleno. 

 

 

4. Závěrečný účet obce Všemina, účetní závěrka a výsledek hospodaření Základní školy 

a Mateřské školy Všemina, 763 15 Slušovice, okr. Zlín 

 

Účetní závěrka ZŠ a MŠ Všemina 

 

Předsedající předkládá ke schválení účetní závěrku a výsledek hospodaření Základní školy 

a Mateřské školy Všemina. Hospodaření skončilo se ziskem na hlavní činnosti ZŠ a MŠ 

3.388,53 Kč a ziskem na hospodářské činnosti 38.185,- Kč. 
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Předsedající navrhuje převést zisk z hlavní činnosti ve výši 3.388,53 Kč do rezervního 

fondu a zisk z hospodářské činnosti ve výši 38.185,- Kč převést do fondu odměn.  

 

Ing. Drábek má připomínku, že už to říká několik let, že škola je podřízená obci, tudíž 

nemůže mít žádný kladný hospodářský výsledek. Cituji: „toto všecko je tady záměrně 

dělané aby se mohl dělat fond odměn, víc k tomu nemám co dodat“. Konec citace.  

 

Mgr. Bc. Marta Korytarová, zastupitelka, která je zároveň ředitelkou ZŠ a MŠ dodává, že 

hospodářská činnost školy je výdělečnou činností a pokud by nehospodařila se ziskem, 

musela by být hospodářská činnost – vyvařovna obědů pro důchodce Všeminy a ostatní cizí 

strávníky zrušena. Dále dodává, že v rámci HČ je i organizování kroužků pro děti. Vedoucí 

tyto kroužky vedou zdarma, jelikož musí být kroužky zpoplatněny, tudíž proto a také z toho 

důvodu, že na kroužky jsou minimální ostatní náklady, vznikl vyšší hospodářský výsledek, 

a proto paní Korytarová navrhuje tento převést do fondu odměn, protože právě z tohoto 

fondu může vedoucím kroužků vypsat odměny za odvedenou práci v rámci jejich volna. 

Dále jsou z fondu odměn vypláceny odměny při životních jubileích zaměstnanců školy 

anebo při odchodu do důchodu. Na žádné jiné odměny fond odměn neslouží a nikdy ani 

nesloužil.  

 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Všemina schvaluje účetní závěrku a výsledek hospodaření Základní 

školy a Mateřské školy Všemina, 763 15 Slušovice, okres Zlín za rok 2016: 

 

Hlavní činnost:  3.388,53 Kč  

 

Hospodářská činnost 38.185,00 Kč 

 

Výsledek hospodaření bude z hlavní činnosti převeden do rezervního fondu a výsledek 

hospodářské činnosti bude převeden do fondu odměn Základní školy a Mateřské školy 

Všemina, 763 15 Slušovice, okres Zlín. 
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Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

Zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☒ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 1 

 

Usnesení č. 325  bylo schváleno. 

 

Závěrečný účet, výsledek hospodaření a zpráva o přezkoumání hospodaření obce 

Všemina za rok 2016. 

 

Předsedající předkládá ke schválení výsledek hospodaření za rok 2016 ve výši 4,589.051,32 

Kč, včetně auditorské zprávy, která vyhodnotila vedení účetnictví obce „BEZ VÝHRAD“  

 

Všechny dokumenty, které obsahuje návrh závěrečného účtu obce Všemina byly vyvěšeny 

od 5. 5. 2017 do 29. 5. 2017 na úřední desce obce a na zařízení, umožňující dálkový přístup.  

 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky.  

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Všemina  schvaluje účetní uzávěrku obce za rok 2016, vyslovuje 

souhlas s kladným výsledkem hospodaření obce a schvaluje  závěrečný účet obce Všemina 

za rok 2016 a to bez výhrad. 

 

Přesedající dal hlasovat. 
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Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 9 0 0 

 

 

Usnesení č. 326 bylo schváleno 

5. Schválení dodatku ke smlouvě – Rekonstrukce budovy obecního úřadu 

 

Předsedající předkládá ke schválení vícepráce firmy Polaštík realizace staveb s.r.o., Dlouhá 

703 763 15 Slušovice, která provádí rekonstrukci budovy obecního úřadu. (Všichni 

zastupitelé obdrželi soupis provedených prací mailem.)  

 

Jedná se o částku 18.001,20 Kč.  Na vícepráce bude vyhotoven dodatek ke smlouvě, 

uzavřené s touto firmou, která vyhrála výběrové řízení s nejnižší cenovou nabídkou.  

 

Následně bude částka proplacena.  

 

Nebyly vzneseny žádné námitky ani  připomínky. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo vícepráce ve výši 18.001,20 Kč – firma  Polaštík realizace staveb 

s.r.o., Dlouhá 703 763 15 Slušovice, dále  schválilo uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě 

s firmou Polaštík realizace staveb na vícepráce  a pověřuje starostu k podpisu smlouvy.  
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Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 9 0 0 

 

 

Usnesení č. 327 bylo schváleno 

 

6. Rozpočtové opatření  

Předsedající předkládá ke schválení provést rozpočtové opatření  č. 3 – zvýšit rozpočet - 

rekonstrukce budovy obce – par. 6171, pol.  6121  o 100.000,-Kč. Tuto částku snížit na investici 

chodníky a silnice par. 2212 pol. 6121 o 100.000,- Kč 

 

Přesedající dále předkládá ke schválení provedení rozpočtového opatření č. 4 – pouze změna 

položky u platby daně z příjmů právnických osob. Ve schváleném rozpočtu je rozpočtováno na 

par. 6349 pol. 5362 -  250.000,- Kč. Tuto částku 250.000,- Kč zaúčtovat na par. 6349 pol. 5365 

Předsedající informuje zastupitelstvo o provedení rozpočtového opatření v rámci jeho 

schválené pravomoce, které provedl v měsíci dubnu, a to zvýšení platby na úhradu nájmu 

ledové plochy pro HC MEDOKS Všemina – o 5.000,- Kč. Tato částka bude zvýšena z par. 

6171 pol. 2111, kdy byla obci vrácena částka 5.000,- Kč, která byly uhrazena 2x v měsíci 

prosinci a v lednu byla vrácena na účet obce. Nebyla zahrnuta do příjmů rozpočtu. Tím se zvýší 

příjem obce o 5.000,- Kč. A výdej pro HC Medoks se také zvýší o 5.000,- Kč – par. 3419 pol. 

5164 – rozpočtové opatření č. 2. 

Zastupitelé vzali na vědomí. 
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Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo provést 3. rozpočtové opatření – zvýšení  rozpočtu 

investiční akce – Rekonstrukce budovy obecního úřadu o 100.000,- Kč. O tuto částku 100.000,- 

Kč snížit rozpočet  na investiční akci – Úprava silnice III./4915 – (chodník pod kostelem) 

Zastupitelstvo schválilo provést  rozpočtové opatření č. 4 – pouze změna položky u platby  daně 

z příjmů právnických osob. Ve schváleném rozpočtu je rozpočtováno na par. 6349 pol. 5362 -  

250.000,- Kč. Změna je par. 6349 pol. 5365 – 250.000,- Kč – Rozpočtovaná částka se nemění. 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 9 0 0 

 

 

Usnesení č. 328 bylo schváleno 

 

7. Schválení dodatku ke smlouvě s firmou STRABAG 

Předsedající předkládá ke schválení navýšení investice – III/4915 o vícepráce. 

Navýšení víceprací o 167.000,- Kč bez DPH + 35.070,- 21%DPH, celkem 202.070,- Kč 

Jedná se hlavně o dodělávku plotů a kanalizační výusť. Kanalizační výusť nebylo možné 

převložkovat tak, jak bylo plánováno v projektu, proto musela být celá znovu vystavěna. 

Vícenáklady vznikly hlavně z požadavku Lesů ČR na speciální kamenivo a beton. Aktuálně už 

je výusť od Lesů ČR schválena. Předsedající upozorňuje na to, že podle něj je výusť příliš nízko 

a podobného názoru je i pan Poruba, který stavbu převzal. Pravděpodobně se jedná o chybu 

projektanta, kdy výšky nejsou tak, jak by měly být vůči větší vodě.  Při větším množství průtoku 

vody by se mohlo stát, že se voda tlakem bude vracet zpět do kanálu. Projektant se hájil tím, že 

se musel držet výšek, které už tam byly. Předsedající informuje zastupitele, že v případě 
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problému v budoucnu s vracením se vody do silničních vpustí bude nutné stoku dovybavit 

zpětnou klapkou.  

Dále se vícepráce týkají dodělání plotů, které nebyly zahrnuty v projektu, ale před započetím 

stavby byly majiteli dotčených pozemků užívány. Pan Drábek žádá o nahlédnutí do smlouvy, 

kterou si prostuduje a porovná co je a není splněno a jestli byly dodrženy termíny. Ve středu 

31. 5. 2017 by si přišel pro kopii. Vyjádří se na příštím zastupitelstvu. Předsedající s omluvou 

uvádí, že smlouva je rozsáhlá včetně položkového rozpočtu a nelze ji jednoduše kopírovat, ale 

že pan Drábek do ní může nahlédnout přímo na OÚ. Pan Drábek souhlasí se slovy, že na 

položkový rozpočet se podívá a smlouvu si pročte a prostuduje. 

Paní Korytarová se dotazuje, jestli taková výška plotů podél chodníků u rodinných domů  byla 

projektovaná. Předsedající odpovídá, že výška byla projektovaná ještě vyšší.  

Pan Drábek konstatuje, že na této stavbě naprosto selhal stavební dozor.  

Předsedající sděluje panu Drábkovi, že chodník, ke kterému měl připomínky na minulém 

zastupitelstvu, že je hrbatý, tak už je opravený.  

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo vícepráce na investiční akci – Úprava silnici III/4915, 

(chodník pod kostelem) v hodnotě 202.070,- Kč celkem. Zastupitelstvo pověřuje starostu 

k podpisu dodatku č. 1 smlouvy s firmou STRABAG a.s. Příluky 386, 7601 Zlín. Termín 

dodání prací je stanoven na 6. 6. 2017. 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☒ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 1 

 

 

Usnesení č. 329 bylo schváleno 
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Vztahuje se k bodu č. 7 

Dokončení plotu u Sedláčků. 

Předsedající navrhuje ke schválení dokončení výstavby plotu u rodinného domu č. 14, které 

nebylo v rozpočtu na tuto investiční akci. 

V rámci projektu na investiční akci Úprava silnice III/4915 nebylo v projektu zahrnuto 

dokončení plotu cca 25 m, ale byla plánována nová brána ve vjezdu. Předsedající navrhuje 

bránu ponechat původní, jenom ji natřít a místo toho dokončit oplocení cca 25 m. 

Bylo předáno k nacenění prací firmě Strabag a.s., která toto ocenila cca na 30.000,- Kč. 

Předsedající dodává, že položky za materiál činí cca 7.000,- Kč a navrhuje, aby plot byl 

dokončen, v rámci pracovní náplně zaměstnance obce p. Petra Holíka. 

Nebyly vzneseny jiné návrhy ani připomínky 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo dokončení plotu u domu čp. 14 (rodina Sedláčková). 

Zhruba asi úsek 25 m. Práce bude provádět zaměstnanec obce v rámci své pracovní doby. 

Materiál bude hrazen z rozpočtu obce  -  Par. 6171 pol. 5139. 

 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☒ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 1 

 

Usnesení č. 330 bylo schváleno 
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8. Prodej pozemku 

Předsedající předkládá ke schválení prodej pozemku p.č. 2414/4 o výměře 97 m2 panu Petru 

Chovancovi, Všemina 138  Záměr o prodeji pozemku byl vyvěšen dne 13.4.2017 do 2.5.2017 

a nebyly k němu vzneseny žádné připomínky. 

Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo prodej pozemku p.č. 2414/4 o výměře 97 m2 panu Petru Chovancovi, 

Všemina č. 138 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 9 0 0 

 

 

Usnesení č. 331 bylo schváleno 

9. Žádosti o příspěvky 

Předsedající předkládá ke schválení žádost o finanční příspěvek – Dětský domov a Základní 

škola Vizovice. 

Předsedající navrhuje zakoupit sportovní a nebo školní pomůcky pro děti v hodnotě 5.000,- .  

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo zakoupení sportovních a nebo školních pomůcek pro děti z Dětského 

domova a Základní školy Vizovice Masarykovo nám. 420, 763 12 Vizovice  v hodnotě 

5.000,- Kč.  
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Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 9 0 0 

 

Usnesení č. 332 bylo schváleno 

Předsedající předkládá žádost od Linky bezpečí, Ústavní 95, Praha 8, 181 02 o finanční 

příspěvek na provoz. Předsedající navrhuje neschválit tento příspěvek z důvodů už tak dost 

vysoké podpory vlastních složek. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo zamítnutí finančního příspěvku pro Linku bezpečí, Ústavní 95, 

Praha 8, 181 02 

 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 
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Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 9 0 0 

 

Usnesení č. 333 bylo schváleno 

Předsedající předkládá žádost Asociace rodičů a přátel zdravotně postižených dětí v ČR, z.s., 

Klub Radost, Barákova 23, 796 01 Prostějov o finanční příspěvek na provoz. Předsedající 

navrhuje neschválit tento příspěvek z důvodů už tak dost vysoké podpory vlastních složek. 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schválilo zamítnutí finančního příspěvku pro Asociaci rodičů a přátel 

zdravotně postižených dětí v ČR, z.s., Klub Radost, Barákova 23, 796 01 Prostějov. 

 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 9 0 0 

 

Usnesení č. 334 bylo schváleno 
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Obecní budova na hřišti 

Předsedající předkládá možnosti dotačních titulů na opravu obecní budovy na hřišti. 

V současné době je vyhlášena výzva na výstavbu polyfunkčních center. Podklady této 

dotace obdrželi zastupitelé e-mailem. V této výzvě je vyčleněno cca 170 mil. Kč. Což 

pokryje zhruba 10 projektů. Je možnost zafinancovat až 90 % stavby a udržitelnost je 5 let. 

Do této dotace lze zahrnout i příjezdovou komunikaci. 

Hlavní podmínkou dotace je mimo kulturní a sportovní využití (což je už teď splněno) 

zaměření na sociální služby. V této budově je nutné min. po dobu 5 let poskytovat různé 

sociální služby a programy pro skupiny, které potřebují sociální pomoc. 

Zastupitelé souhlasí s tím, aby se zažádalo o dotaci.  

Místostarosta dodává, že jednou z podmínek je i souhlas krajského úřadu s rozvojem 

sociálních služeb a pokud se nezíská, není potřeba dál pokračovat v projektu. Dále dodává, 

že pokud by tato dotace nevyšla, jsou další možnosti, jak budovu opravit. Byly vypsány 

dotace na zateplení fasád, výměnu oken a dveří. 

Předsedající navrhuje, že spolu s místostarostou prověří možnosti této dotace a budou 

informovat zastupitele. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Všemina schvaluje provedení průzkumu a podání žádostí o dotaci na 

provedení rekonstrukce a nástavby budovy na hřišti, která je v majetku obce.   

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 9 0 0 

 

Usnesení č. 335 bylo schváleno 
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10. Různé 

 

1. Předsedající informuje zastupitelstvo o nabídce na digitalizaci obecní kroniky. Sám se 

v minulosti pokoušel uspět s touto nabídkou, ale paní kronikářka tomu nebyla moc 

nakloněna. Předsedající i místostarosta jsou toho názoru, že by bylo dobré mít kroniku 

i v digitalizované podobě, samozřejmě, že v písemné formě by se pokračovalo i nadále. 

Předsedající navrhuje oslovit více firem k nacenění  provedení digitalizace kroniky 

obce.   Zastupitelé jsou k digitalizaci nakloněni, aby se pokračovalo v jednáních a vzali 

toto na vědomí pouze jako informaci.  

 

Z jednání zastupitelstva odchází pan Štefan Vojtek – je omluven 

 

2. Předsedající informuje zastupitelstvo o nabídce pana Ing. Jana Kůrky Ph.D., Nad 

Stadionem 1232, 763 12 Vizovice,  na  provedení Revize mostních objektů dle  vyhl. 

104/1997 Sb. par. 8 v aktuálním znění ze dne 31.12.2015, dle doporučené  normy ČSN 

73 6221. Předsedající konstatuje že tento zákon je z jeho pohledu nesmyslný. Pan 

Drábek dodává, že to není zákon, ale vyhláška. Mgr. Korytarová dodává, že vyhláška 

je prováděcí předpis zákona. Pan Drábek dodává, že mosty jsou v majetku obce a není 

potřeba revizí. Obec je má sama udržovat a ne zbytečně vyhazovat peníze za revize. 

Paní Korytarová se dotazuje, zda revizní technik bude za toto odpovídat. Předsedající 

dodává, že za stav mostů zodpovědný nebude, pouze provede revizi, za kterou bude 

zodpovědný, kdy obec na základě této  revize musí uvést mosty do takového stavu, aby 

byly v souladu s vyhláškou. Pokud ne, stanoví další termín revize. Pokud budou mosty 

v pořádku vydá platnou revizní zprávu.  

Pan Skovajsa dodává, že pokud to není nutné, tak nedělat revize mostů. 

Pan Drábek dodává, že všechny mosty jsou v majetku obce, ať je obec spravuje.  

Předsedající oponuje, že nejsou. V majetku obce je pouze 7 mostů, které byly oceněny 

reálnou hodnotou znalcem a na základě znaleckého ocenění byly až v roce 2011 

zařazeny do majetku. V roce 2006 bylo zastupitelstvem obce Všemina (v té době 

starosta pan Adolf Drábek) schváleno zařazení mostů – 1 most v hodnotě 100,- Kč, což 

nebylo z hlediska Českých účetních standardů možné, tudíž všechny mosty nikdy do 

majetku zařazeny nebyly. Majetek musí být oceněný reálnou hodnotou a 100,- Kč 

nebyla v té době ani teď není reálná hodnota jednoho mostu.  

Předsedající navrhuje provést revize sedmi mostů, které jsou majetkem obce Všemina. 

Jeden most – revize 3.000,- Kč. 

Předsedající navrhuje provést poptávku i u jiných firem, než která obec oslovila.  

Celkem revize nepřesáhnou 21.000,- Kč. 

 

Jiné návrhy ani připomínky nebyly vzneseny. 
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Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo provedení revize 7 mostů v majetku obce Všemina. 

1 most – revize 3.000,- Kč 

 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☐ ☐ ☒ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☐ ☐ ☒ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☒ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 6 0 2 

 

Usnesení č. 336 bylo schváleno 

 

3. Splatnost místních poplatků 

Předsedající předkládá ke schválení splatnost místních poplatků za svoz a 

shromažďování směsného komunálního odpadu, a to do 31. 12. 2017. 

 

      Nebyly vzneseny žádné návrhy ani připomínky. 

 

      Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Všemina schválilo prodloužení splatnosti místních poplatků za 

svoz a shromažďování směsného komunálního odpadu do 31. 12. 2017. 

 

Přesedající dal hlasovat. 
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Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 337 bylo schváleno 

 

4. Předsedající předkládá zastupitelstvu žádost o povolení k užívání komunikace Koliba 

Trnava za účelem testování závodních vozů pro pana Petra Trnovce, bytem Horní 

dědina 419, 760 01 Zlín Příluky.  

Předsedající navrhuje schválit žádost za podmínek, že každé testování bude oznámeno 

starostovi obce, s jeho souhlasem a že při průběhu testování bude vždy umožněn průjezd 

vozidel, které zde budou projíždět.  

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo schválilo žádost o povolení k užívání komunikace Koliba - Trnava za účelem 

testování závodních vozů pro pana Petra Trnovce, bytem Horní dědina 419, 760 01 Zlín Příluky, 

za podmínek, že každé testování bude oznámeno a schváleno starostou obce Všemina a pan 

Petr Trnovec vždy umožní průjezd vozidel, které zde budou projíždět.  

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta ☒ ☐ ☐ 
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Mgr.Bc. 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 338 bylo schváleno 

5. Předsedající informuje zastupitelstvo, že lesy ČR a.s., kteří jsou majitelé  hráze na vodní 

nádrži Všemina,  zamezí průjezdu motorových vozidel. Po obslužné komunikaci na 

hrází  projíždí čím dál víc aut a komunikace se tím  se zbytečně poškozuje. Zastupitelé 

berou na vědomí.  

 

6. Předsedající informuje zastupitelstvo o průběhu jednání možnosti napojení kanalizace  

na ČOV Města Slušovice. Město Slušovice je nakloněno povolit obci Všemina, Dešna 

a Neubuz připojení na ČOV, pouze za podmínek, že bude pouze jedno předávací měřené 

místo splaškových vod a to v obci Neubuz. Částka za likvidaci splaškových vod je 

stanovena ve stejné výši, jako platí občané Slušovic (aktuálně 27 Kč/m3). Obce Všemina 

a Dešná budou mít vlastní měřidla splaškových vod a náklady si budou rozpočítávat 

mezi sebou (očekávaná částka stočného by se v naší obci vyšplhala až na výši cca 35 - 

40,- Kč/m3). 

Problém tohoto řešení je v tom, že musíme mít souhlas obce Neubuz s napojením na 

jejich kanalizaci a jsme odkázáni čekat, až obec Neubuz začne tuto kanalizaci budovat. 

Obec Neubuz zatím nemá problémy se vzorky, které jsou u nich odebírány, ale Všemina 

ano, tudíž naše obec musí tuto situaci řešit urgentněji. Z toho důvodu předsedající dává 

na zvážení, zda by nebylo vhodné založit sdružení obci Všemina, Dešná, Neubuz za 

účelem jednotného řešení kanalizace (podobně, jak se vybudoval vodovod). 

 

7. Dále předsedající informuje o možnosti řešení ČOV u Základní školy Všemina. Při 

poptávkovém řízení jsme se potýkali s velkým nezájmem firem z okolí pustit se do 

tohoto nedokončeného projektu z předchozích let. Podařily se připravit 3 verze řešení, 

se kterými předsedající seznámil zastupitele. Ing. Drábek navrhuje požádat o odklad 

stavby ČOV a začít budovat kanalizaci. Předsedající vyvolá schůzku na životním 

prostředí ohledně možnosti odkladu budování nové čističky. Pan Ing. Drábek se táže, 

zda by nebylo možné oslovit výrobce stávající čističky a provést pouze opravu. 

Předsedající odpovídá a zastupitel pan Robert Tomšů potvrzuje, že výrobce stávající 

čističky již neexistuje a nepodařilo se ani dohledat jeho nástupce. Materiál, ze kterého 

byla čistička zhotovena, je již za zenitem své životnosti. 
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Návrh usnesení 

Předsedající navrhuje stavbu nové čističky pro ZŠ, MŠ Všemina a budovu čp. 308. Zhotovitel 

bude vybrán na základě nejnižší ceny kompletního díla a nejvhodnějšího typu čističky pro 

tento druh zátěže a umístění. 

Přesedající dal hlasovat. 

Výsledek hlasování: 

zastupitel PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Drábek Adolf Ing. ☒ ☐ ☐ 

Gargulák Alois ☒ ☐ ☐ 

Ježíková Jana ☒ ☐ ☐ 

Korytárová Marta 

Mgr.Bc. 
☒ ☐ ☐ 

Matušů Roman Ing. ☒ ☐ ☐ 

Skovajsa Martin ☒ ☐ ☐ 

Tomšů Robert ☒ ☐ ☐ 

Turna Lukáš Ing. ☒ ☐ ☐ 

Vojtek Štefan ☐ ☐ ☐ 

Výsledek hlasování 8 0 0 

 

Usnesení č. 339 bylo schváleno 

 

      Diskuse 

Ředitelka ZŠ a MŠ Mgr. Bc. Marta Korytarová požádala obec o nátěry laviček, výměnu 

poškozených latěk na lavičkách a nátěry hracích prvků na hřišti u ZŠ a MŠ, které jsou v areálu 

školy. Starosta přislíbil, že podle míry poškození bude toto v prázdninovém období provedeno. 

Předsedající informuje zastupitelstvo o žádosti o přijetí do pracovního poměru pana Josefa 

Zapalače. Konstatuje, že pomocný dělník je v obci potřebný, protože 1 zaměstnanec na 

manuální práce vzhledem k rozloze a rozsahu prací v celé obci nestačí.  Předsedající bude 

s panem Zapalačem jednat, protože platové ohodnocení na základě Nařízení vlády o platových 

poměrech zaměstnanců ve státní správě je v této funkci velmi nízké a není jisté, zda pan Zapalač 

s takovým ohodnocením bude souhlasit. Je známo, že pan Zapalač je velmi pracovitý a 

zodpovědný člověk.  

Paní Ježíková poděkovala obci jménem důchodců obce Všemina za zprostředkování zájezdu 

do Čejkovic a Milotic.  Všem se moc líbilo.  
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Předsedající poděkoval panu Štefanu Vojtkovi za návrh postupu a pravidel pro přidělování 

dotací spolkům obce, kterými se zastupitelé ještě tento rok budou zabývat tak, aby pravidla byla 

jasná pro rok 2018. 

P. Alois Gargulák poděkoval obci za umožnění zaštítit hasičskou technickou akci firmy Greiner 

při jejich výročí. Firma je významným sponzorem Zásahové jednotky obce Všemina.  

 

 

13. Závěr  

 

Předsedající ukončil zastupitelstvo v 18.30 hodin. 


